
Miten voivat

TAMMELAN VESISTÖT NYT 
JA 

TULEVAISUUDESSA

Avoin yleisötilaisuus Tammelan 
vesistöaiheista  

Tammelan vesiensuojeluyhdistykset kutsuvat kaikki 
aiheesta kiinnostuneet asukkaat ja mökkiläiset 
kuulemaan ja keskustelmaan

 Kunnan tervehdys, Juuso Alatalo, kunnanjohtaja

 Mitä toimenpiteitä vesistöille on tähän 
mennessä tehty, Erja Klemelä, ympäristösihteeri 
evp

 Tammelan vesien tila tällä hetkellä,                                       
Hanna Arola, kehityspäällikkö, hankevastaava 
KVVY Yhdistys

 Mahdolliset uhat, Hannu Karisto, Särkijärven 
suojeluyhdistys 

 Yhteinen keskustelu aiheesta kunta ja ympäristö

Perjantaina 25.8.2023 

klo 17.00 – 19.00 

Tammelan kunnantalo valtuustosali

Tervetuloa!

Kahvitarjoilu klo 16.30


	Dia 1: Miten voivat Tammelan vesistöt nyt  ja  tulevaisuudessa

